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W związku z sytuacją dot. Pandemii COVID-19 

18-03-2020 Kędzierzyn-Koźle 

Kto zadecydował i na jakiej podstawie o zmianie kursów autobusów ( zrozumiały jest fakt odwołania 
zajęć szkolnych) natomiast niezrozumiałe jest aby ograniczać je w całym mieście mieszkańcy skarżą 
się ii autobusy są przepełnione co za tym idzie nie spełniają norm oraz dot. Zachowania "bezpiecznej 

odległości ". Proszę o podjęcie działań dot. Zwiększenia częstotliwości kursów w godzinach 

porannych popołudniowych (z pracy do pracy). 

Czy autobusy M ZK są dezynfekowane ?Jeżeli takjak często? 


